
Fra: Kurt Rønning
Til: Mette Solberg
Kopi: Tung Kjell Sverre
Emne: Re: Merknad nabovarsel Føldalsveien
Dato: mandag 29. juni 2020 11:40:29

Hei 

Bekrefter at vi i møtet 24. juni ble enige om at det skulle legges inn avbøtende tiltak for å
forbedre sikt. Det var også enighet om at tap av oppstillingsplasser erstattes ved at
overskytende masse benyttes til å utvide dagens oppstillingsplass på oversiden av veien for
å erstatte tap av oppstillingsplasser på nedsiden av veien. 

Ha en fin dag!

Hilsen
Kurt Rønning

24. jun. 2020 kl. 14:33 skrev Mette Solberg
<mette.solberg@prosjektstyring.no>:



Merknad fra: KURT RØNNING (120/102)

I den nye kartskissen ser det ut til at traseen fortsatt er lagt lengre opp enn
traseen som ble forespeilet ved besiktingen. Dette løser ikke problematikken
vi vil ha med sikt ved utkjøring fra oppstillingsplass. Dette er uheldig med
tanke på at hastigheten på trafikken sannsynligvis vil gå opp ved en omlegging
av veien. Vedlags skisse vil også ta en uforholdsmessig stor del av utnyttbart
areale på tomten. Jeg ønsker en tilbakemelding på om det er unøyaktighet i
kartet eller om traseen er flyttet igjen etter besiktigelsen før jeg kan godkjenne
de planene som foreligger.

Viser til dialogmøte 24.06.20 kl 08.30.
Trase kan ikke flyttes da grunnforholdene er uegnet, og gir store utfordringer med
tanke på utførelse. Da det er utfordringer med trafikksikkerhet med tanke på sikt,
ser kommunen på andre avbøtende tiltak som ble avtalt i møtet som  for eksempel
å se på fartssone, fartsdump og evt fjerning av noe masse som forringer siktlinjen.
Det er også ønskelig at overskuddsmasse fra anlegget kan brukes for å forbedre
tomteutnyttelsen, dette gjøres avtaler på underveis i utførelsen.
 
mvh
Mette Solberg
Prosjektleder
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